

One copy per
staff member

24 October 1969

GATT Office Circular No. 191

STAFF CHANGES

As from 13 October 1969, the Special Projects Section was transferred from the Trade and Development Department to the Trade Policy Department. With effect from the same date Mr. J. Norbom assumed the post of Chief, Special Projects Section, and will report direct to the Assistant Director-General, Trade Policy Department.

Effective 13 October 1969, Mr. M. Salib was transferred from the General Division to the Special Projects Section.

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

Circulaire intérieure n° 191

MUTATIONS DE PERSONNEL

A compter du 13 octobre 1969, la Section des travaux spéciaux a été transférée du Département du commerce et du développement au Département de la politique commerciale. Depuis cette même date, M. J. Norbom occupe le poste de Chef de la Section des travaux spéciaux et dépend directement du Sous-Directeur général chargé du Département de la politique commerciale.

Avec effet à partir du 13 octobre 1969, M. M. Salib est muté de la Division générale à la Section des travaux spéciaux.